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PYKÄLÄ RY:N 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 35/2016 
 
Aika: 26.9.2016 klo 20.00 
 
Paikka: Yhdistyksen väistötilat Casa Academicalla 
 Hieniemenkatu 7 A  
 
Läsnä: Katariina Järvi, puheenjohtaja 
 Laura Renholm, sihteeri 
 Tiia Takalo 
 Linnea Viherkenttä 
 Harri Gröhn 
 Enna Hakala 
 Aapo Heinäsmäki 
 Helinä Teittinen 
 
 
1. Kokouksen avaaminen 
 
Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 20.04. 
 
2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen. 
 
3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi 
 
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1) 
 
4. Ilmoitusasiat 
 
Sihteeri Renholm kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Renholmia ruuasta. 
 
Useampi hallituksen jäsen iloitsi saamistaan opintopisteistä.  
 
Todettiin Spexin kohtaustreenien alkaneen. 
 
Todettiin Flippi-iltaa vietetyn ja keskusteltiin illan kulusta. 
 
Puheenjohtaja Järvi ilmoitti edustaneensa Turussa. 
 
Todettiin Valiokuntien yhteiskokousta vietetyn ja phuksitoimikuntien kootun. 
 
5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 
 
Todettiin pöytäkirjojen 26-29 hyväksytyn hallituksen sähköpostilistalla. 
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Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle. 
 
6. Opintoasiat 
 
6.1 Seminaarivapaapaikat 
 
Päätettiin myöntää seminaarivapaapaikka Tuomas Kalliolle Perinnönjakopäivä-seminaariin. 
 
6.2 Vaihtoehtoisen opintoputken ilta 27.9. 
 
Todettiin Vaihtoehtoisen opintoputken illan olevan seuraavana päivänä. Keskusteltiin paikalle 
tulevista hallituksen edustajista. 
 
6.3 Muut opintoasiat 
 
Opintovastaava Teittinen kertoi kokoustaneensa hallopedien kanssa. Teittinen kertoi kokouksessa 
keskustellun Ison pyörän koulutusohjelmien johtoryhmien aikatauluista ja todetun 
tarkoituksenmukaiseksi panostaa erityisesti opetuksen laadun parantamiseen. 
 
Teittinen kertoi tavanneensa dekaani Kimmo Nuotiota yhdessä puheenjohtaja Järven kanssa. 
Teittinen ja Järvi kertoivat tapaamisen yhteydessä keskustelluista asioista. 
 
7. Ulkoasiat 
 
7.1 Tulevat KV-viikot 
 
Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi KV-viikon olevan edessä. 
 
Heinäsmäki kertoi Artiklan KV-viikon ilmoittautumisen alkavan seuraavana päivänä. Keskusteltiin 
viikolle osallistuvista hallituksen edustajista. Sihteeri Renholm iloitsi tulevasta kultaisesta 
mitalistaan. 
 
Keskusteltiin Justuksen KV-viikon alustavasta ohjelmasta. 
 
7.2 Oktoberfestsitsit 20.10. 
 
Keskusteltiin Oktoberfest-sitsien siivouksesta, budjetista, yritysyhteistyöstä ja jatkoista. 
 
7.3 Codex-sitsit 3.12. 
 
Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi odotuksistaan koskien Codex-sitsejä. 
 
7.4 Muut ulkoasiat 
 
Keskusteltiin Lexin kanssa mahdollisesti järjestettävistä sitseistä heidän Hesa-excun yhteydessä 
25.11. Todettiin ajankohdan olevan turhan kiireinen Pykälän tapahtumakalenteri huomioon ottaen. 
 
Keskusteltiin laulukirjoista ja niiden toimituksesta. 
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Todettiin, ettei postia ole. 
 
Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi KV-viikkojen olevan tärkeitä. Toivotettiin Heinäsmäelle 
tsemppiä tulevaan koitokseen. 
 
8. Yrityssuhdeasiat 
 
8.1 Yhteistyötapaamiset 
 
Keskusteltiin Inter Vivoksen aineistonjättöpäivästä. 
 
Keskusteltiin Spexin ja Glamoursitsien yritysyhteistyöstä. 
 
8.2 Muut yrityssuhdeasiat 
 
Ei muuta yrityssuhdeasiaa. 
 
9. Yleisasiat 
 
9.1 Fuksiseikkailu 28.9. 
 
Todettiin Fuksiseikkailun olevan seuraavana päivänä. 
 
Keskusteltiin Pykälän rastista ja tapahtuman alkamisajankohdasta. 
 
9.2 PyKY-Syysklassikko 30.9. 
 
Keskusteltiin PyKY-Syysklassikon alkamisajankohdasta, hallituksen joukkueesta, tarjoiluista, 
vätköistä ja jatkoista. 
 
9.3 Phuksisitsit 4. ja 6.10. 
 
Todettiin Phuksisitsien tulevan ja viimeisen ilmoittautumispäivän olevan seuraavana päivänä. 
 
Keskusteltiin tapahtuman osallistujista, siivouksesta sekä tarjoiluista. 
 
9.4 Kaveristisit 13.10. 
 
Keskusteltiin Kaverisitsien laulunjohtajista ja hallituksen jäsenten mahdollisuudesta tuoda sitseille 
mukanaan oma kaveri.  
 
9.5 Ulottuvuusbileet 2.11. 
 
Tilavastaava Viherkenttä totesi ulottuvuustoimikunnan ensimmäisen kokouksen olevan seuraavana 
päivänä.  
 
Keskusteltiin tapahtumaan myytävistä lipuista ja niiden maksimimäärästä.  
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9.6 Glamoursitsit 9.11. 
 
Opintovastaava Teittinen totesi tapahtuman viinien ostetun. 
 
9.7 Sonniaiset 16.11. 
 
Sihteeri Renholm kertoi Sonniaistoimikunnan ensimmäisestä kokouksesta. 
 
9.8 Pikkujoulut 24.11. 
 
Keskusteltiin mahdollisesta siirtymisestä Casaan jatkoille Pikkujoulujen baariosuuden jälkeen.  
 
9.9. Korruptiositsit 2.12. 
 
Ei uutta asiaa Korruptiositseistä. 
 
9.10 Muut syksyn tapahtumat 
 
Opintovastaava Teittinen pohti uuden Mitä täällä tapahtuu –illan järjestämistä. 
 
9.11 Muut yleisasiat 
 
Ei muuta yleisasiaa. 
 
Kokoustauko alkoi kello 21.00. 
 
Kokoustauko päättyi kello 21.23. 
 
10. Talous 
 
10.1 Valmennuskurssit 
 
Ei uutta asiaa valmennuskursseista. 
 
10.2 Avustushakemukset 
 
Ei uusia avustushakemuksia. 
 
10.3 Vakuuden antaminen 
 
Päätettiin tehdä päätös koskien vakuuden antamista Pykälän lainan takaukseksi hallituksen 
sähköpostilistalla. 
 
10.4 Muut talousasiat 
 
Ei muuta talousasiaa. 
 
11. Tiedotusasiat 
 



Pöytäkirja 35/2016 
26.9.2016 

 
	

	 5 

11.1 Nettisivujen päivittäminen 
 
Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn. 
 
11.2 Muut tiedotusasiat 
 
Keskusteltiin Inter Vivoksen uusista internetsivuista. 
 
12. Ponnet 
 
12.1 Ponsi koskien valmennuskursseja 
 
Todettiin valmennuskursseja koskevaa pontta koskevan iltakoulun olevan seuraavana päivänä.  
 
12.2 Ponsi koskien yhdistyksen strategiatyötä 
 
Keskusteltiin yhdistyksen strategiatyötä pohtivan ryhmän kokoamisesta asian tiimoilta pidetyn 
iltakoulun ehdotusten pohjalta. 
 
13. Tila-asiat 
 
13.1 Remonttiasiat 
 
Keskusteltiin Codexin edellisenä vuonna toteutetusta remontista.  
 
Siirryttiin kohtaan 13.2. 
 
Tilavastaava Viherkenttä kertoi remontista saaduista urakkatarjouksista. Keskusteltiin saaduista 
tarjouksista. 
 
13.2 Väistötilat 
 
Keskusteltiin väistötilojen yleissiivouksesta. 
 
13.3 Muut tila-asiat 
 
Ei muuta tila-asiaa. 
 
14. Muut esille tulevat asiat 
 
14.1 HYYn edustajistovaalit 
 
Todettiin opintovastaava Teittisen tehneen ansiokasta työtä koskien HELP:n listalle ehdolle 
asettuneita ehdokkaita. 
 
14.2 Muut esille tulevat asiat 
 
Todettiin taloudenhoitaja Gröhnin olevan aikaisemmasta tiedosta poiketen yksi Pykälän SLUSH-
tiimin groupleadereista. 
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Keskusteltiin SAKKE:n lipunmyynnistä. 
 
15. Seuraava kokous 
 
Todettiin seuraavan kokouksen olevan 3.10. kello 18. 
 
Todettiin opintovastaava Teittisen olevan pullavuorossa. 
 
Kokoustauko alkoi kello 21.54. 
 
Kokoustauko päättyi kello 22.54. 
 
Palattiin kohtaan 13.1 ja esityslistan mukaiseen työjärjestykseen. 
 
16. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 23.36. 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
 
________________________________  ____________________________________ 
Katariina Järvi   Laura Renholm 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
 
 
 
 


